
 

 

Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

 

Referat 

Onsdag den 23. april 2025 kl. 19.00 til 21.30 
 

 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

Bettina Markvardsen, Dagtilbudsleder, Nim Børnehus 

Carina Lauritsen, , Nim Børnehus 

 

Medlemmer forældresiden: 

Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Maren Rohde Pihlkjær, forældrerepræsentant 

Nadja Danielsen, forældrerepræsentant 

Jeanette Sommer Sørensen, forældrerepræsentant 

Signe Vaaben, forældrerepræsentant og siddende suppleant 

  
 

 

 

Emne Hvem tid Referat 
 

 

1. 

Velkommen og punkter til eventuelt 

Formand 5 min  

2. 

Konstituering af ny næstformand 

Formand 5 min Malica træder ud af fællesbestyrelsen 

pr. 25/4, da de fraflytter Nim. 
Signe overtager næstformandsposten. 

3.  

Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 

 30 min I både skole og børnehus er vi meget 

optaget af deltagelsesmuligheder for 
alle, der også i kommende skoleår vil 

være vores fokusområde. 

I Nim skole og børnehus er alle 
velkommen. 

 
De to nye lærere er kommet rigtig godt 

fra start, de løfter opgaven godt. 
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På skolen har vi en rigtig god 
omgangstone, som også bliver 

bemærket når vi er ude af huset med 
vores elever. 

 

Ny pædagog starter pr. 1. maj i 
vuggestuen.  

Lars og Bettina har aftalt et kommende 
samarbejde med Søvind skole og 

dagtilbud på 4-8 års området. 

Skole og dagtilbud har fået et tilbud fra 
Kulturtoget, om at bringe mere kultur 

ind i børnenes hverdag. 
 

Carina fortæller at de nye forandringer 

i dagtilbuddet har en positiv effekt 
både hos børn og voksne. 

Forældrerepræsentanterne giver 
positiv feedback på forandringerne. 

 
Malene bakker op omkring en god 

opstart af nye kolleger, som hurtigt er 

blevet en del af personalegruppen. 
SFO’en glæder sig til at være fuld 

bemandet igen og få skudt de ny 
aktiviteter i gang til maj. 

Derudover er vi på den tid af året der 

handler om kommende 
skoleårsplanlægning, som altid er 

spændende. 
Med et stigende antal børn i SFO pr. 1. 

august betyder at vi kan ansætte 
endnu en pædagog og medhjælper til 

skole og SFO. 

4. 

Personalia, herunder medlemmer af 

ansættelsesudvalg 

 

Lars 10 min Der skal ansættes to nye lærer pr. 1. 
august, en fastansættelse og en 

barselsvikar. Der bliver samtaler sidst i 

maj måned. 
Signe og Trine deltager gerne. 

 
Vi skal også have ansat en pædagog. 

Der bliver også her samtaler sidst i maj 

måned. 
Maren og Jeanette deltager. 

 
Vi kigger også efter en medhjælper, 

hvor vi holder løbende samtaler. 
 

Vi skal også have ansat en 

skolesekretær, hvor 
ansættelsesudvalget er sat. 

 
Nina Christoffersen er ansat som 

viceskoleleder på skolen pr. 1. april. 
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5. 

Økonomi skole og børnehus - 

redegørelse 

 

Lars og 
Bettina 

10 min Skole og SFO har en sund økonomi. 
 

Dagtilbuddet har et mindre overskud 
og har også øremærket penge til at 

forbedre vuggestuens legepladsen. 

6. 

Kvalitetsudviklingssamtale 

Lars 15 min Tre indsatsområder for Nim skole og 
dagtilbud. 

- Deltagelsesmuligheder for alle 

- Opmærksom på særlig dygtige 
elever 

- Projektbaseret læring - PBL 

7. 

Orientering om den pædagogiske 

udviklingsproces i dagtilbud 

 

Bettina 10 min Der er særlig fokus på pædagogik og 
retning, og vejen dertil. 

Fokus på trygge læringsfællesskaber 
og voksen regulering, der sikrer 

deltagelsesmuligheder for alle. 
Derudover også et kig på opgradering 

af stuerne. 

8. 

Skoleårets planlægning, bl.a.: 

- Skoledagens længde 

- Fagrækken 

- Prioriteter 

 

Lars 20 min Lars orienterer om fagrække og 
bindingerne på enkelt fag som dansk, 

matematik og historie.  

Udkast til skoledagens længde 
gennemgås og der orienteres om 

prioriteringer. 
Bestyrelsen har tilkendegivet deres 

opbakning. 

9. 

Markedsdag – planlægning 

 

 10 min Temaet er Ole Lund Kirkegaard. 
Planlægningsudvalget melder mere ud 

når de har afholdt møde. 

10. 

Forventninger til forældreengagement 

Kort oplæg og drøftelse 

 

Lars 20 min Udsættes til næste møde. 

11. 

Bestyrelseskalender kommende 

skoleår, principper – forespørgsel om 

opbakning i forhold til pædagogisk dag 

 

Pernille 
og Lars 

10 min Lars foreslår at bestyrelsen deltager i 
kommunalt valgmøde og forinden har 

afholdt lokalt bestyrelsesmøde. 

Bestyrelsen tænker det lyder som et 
godt initiativ. 

 
Sidste fredag i september ønsker skole 

og dagtilbud at afholde pædagogisk 

dag med Søvind skole og dagtilbud, 
hvor vi gerne vil lukke institutionen ned 

omkring kl. 13.00. Der vil være pasning 
til de børn som ikke kan hentes tidligt. 

Bestyrelsen bakker op om det. 

 
Lars, Pernille og Signe kommer med 

udkast til bestyrelseskalender for 
skoleåret 2025/26. 

12. 

Eventuelt 

 

 5 min  

 

 


